

## Terms & Conditions

## الشروط والأحكام

- The offer is exclusive for Emirates NBD Card holders across the UAE.
- A minimum spend of AED 1,000 is required.
- The offer cannot be clubbed or availed in conjunction with any other promotion/discount/voucher, in store offers or purchase schemes.
- The offer is not applicable on promotional items.
- The offer is not applicable on purchase of Gold Coins/Gold Bars.
- The offer cannot be redeemed in cash or any part thereof.
- The offer should be availed against single invoice for Gold Jewellery or Diamond Jewellery Purchase
- Customer can choose to avail the said offer or the in-store promotion, whichever is higher.
- Kalyan Jewellers reserves the right for a final decision in case any discrepancy arises.

- هذا العرض حصري لحاملي بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني في جميع أنحاء دولة الإمارات العربية المتحدة.
- الحد الأدنى المطلوب للإنفاق هو 1,000 درهم.
- لن يمكن دمج هذا العرض أو الاستفادة منه بالتزامن مع أي عرض ترويجي/خصم/قسمة مبيعات، للعروض داخل المتجر أو مع أي برنامج شراء آخر.
- لن يسري العرض على السلع الترويجية.
- لن يسري العرض على شراء العملات الذهبية أو سبائك الذهب.
- العرض غير قابل للاسترداد نقدًا، سواء كان كاملاً أو بأي جزء منه.
- يجب الاستفادة من العرض من خلال فاتورة واحدة لشراء المجوهرات الذهبية أو الماسية.
- للعميل الحرية في الاستفادة من هذا العرض أو إختيار أي عرض ترويجي آخر داخل المتجر، أيهما أعلى قيمة.
- في حال حدوث أي تناقض، تحتفظ "كاليان جولرز- Kalyan Jewellers" بالحق في اتخاذ القرار النهائي.